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Mondelinge vraag van de h. Toussaint: Project hockeystadium in Ukkel. 

 
De h. Toussaint is tevreden over het plan van de gemeente om een volwaardig hockeystadium te 

voorzien. Hockey kent de laatste jaren namelijk steeds meer succes in België: momenteel meer dan 46.000 
spelers (12.600 in 1995) en 90 clubs. Er is echter een groot gebrek aan hockeyinfrastructuur en de inrichting 
van een hockeystadium zou de clubs de kans bieden om gemakkelijker internationale wedstrijden te organi-
seren zonder al het kunst-en-vliegwerk dat nu nog nodig is om toch maar te kunnen voldoen aan de interna-
tionale vereisten. Ukkel is met 4 gerenommeerde clubs en bijna 5.000 spelers (10% van alle Belgische spe-
lers) dé hockeygemeente. 

 
Welke rol zal de gemeente hierin spelen? Welke criteria zullen meespelen bij de keuze van een loca-

tie voor het stadium? Zullen clubs die momenteel niet meer kunnen groeien bij gebrek aan terreinen gebruik 
kunnen maken van de nieuwe infrastructuur? 

 
De voorzitter antwoordt dat het college nog geen definitieve beslissing heeft genomen. Ukkel mag 

echter niet achterblijven want de Ukkelse clubs scoren op nationaal en internationaal vlak erg goed. Hij heeft 
samen met de schepen van Sport de directie van de 4 clubs ontmoet in dit kader. 

 
De gemeente kan een nationaal stadium uiteraard niet alleen financieren. De locatie moet bovendien 

voldoen aan talrijke criteria zoals stedenbouw en mobiliteit. Sport is belangrijk in Ukkel en de inwoners moe-
ten kunnen genieten van infrastructuur vlakbij. Het laatste grote project was de bouw van de omnisportzaal 
Neerstalle in 2000. Er moet ook op lange termijn gedacht worden en niet enkel een stadium voorzien waar 
uitsluitend hockey gespeeld kan worden. 


